
 

 

Rondvraag commissie Ruimte 11 september 2014 

Het onderhoud van de openbare ruimte roept de laatste tijd veel vragen op bij de inwoners 
van de gemeente. 
Bij fracties en raadsleden komen regelmatig vragen en klachten binnen over het niet tijdig 
maaien van bermen en snoeien van de beplanting. 
De  veiligheid en begaanbaarheid op fiets- en wandelpaden komt daardoor in het geding. 
Door het niet tijdig maaien van de bermen op o.a. kruisingen van wegen en andere plaatsen 
ontstaat er een onveilige, onoverzichtelijke situatie, met name voor fietsers. 
 
De vraag aan het college c.q. de wethouder is nu: is het onderhoud van de openbare ruimte 
en het toezicht daarop door de gemeente voldoende om de veiligheid van 
verkeersdeelnemers en met name fietsers, te waarborgen of is verbetering noodzakelijk? 
 
Namens LijstvanderDoes, 
Chris van Iersel 
 
 
 


